
Hi ha passos que són molt arriscats, però quan arriba el moment s’han de donar. El Papa 
Francesc en va donar un de molt important durant l’últim viatge a Egipte. Va ser un pas que 
ha de fer reflexionar a totes les religions, ja que ens fa pensar en el fet de si treballem o 
no en nom de Déu.
En el seu discurs al Caire, el passat 28 d’Abril, el Papa Francesc va posar èmfasi en l’ús que 
donem a la religió i al seu nom. “La violència és la negació de qualsevol afecte religiós. Estem 
obligats a denunciar totes les formes d’odi en nom de les religions”. Amb aquestes paraules 
el Papa Francesc ens recorda que Déu és amor, perdó, pau i justícia, un Déu que ens crida a 
unir ponts i no a separar-los. 
Preguntem-nos si servim a Déu o als nostres interessos?
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